

Special Family Concert for Mother's Day 母親節合家歡音樂會 "The Dom Perignon of World Music Bands" 「世界音樂樂隊中的首選。」

- Sydney Morning Herald 悉尼早報

Theatre, Hong Kong City Hall 香港大會堂劇院

\$390/\$290/\$190

Programme in English, about 1 hour. 節目以英語演出<sup>,</sup>長約1小時。

Premiere Performances of Hong Kong is financially supported by the Springboard Grant under the Arts Capacity Development Funding Scheme of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region.
飛躍演奏看進獲香港特別行政區政府「藝能發展資助計劃」的躍進資助。

Media Partner 媒體夥伴



PR Partner 公關合作夥伴



www.pphk.org





#### **About Mara!**

Over three decades, Mara! has developed a unique musical style which fuses folk roots with modern jazz expressionism, adding influences from rock to early music, while journeying through Anglo-Celtic, middle Eastern, Balkan and Mediterranean traditions. Nowadays Mara! performs many original works which are a musical mirror where these flavours find their dazzling reflection.

Fronted by the remarkable and magnetic voice of Mara Kiek, Mara! has brought their virtuosic concert performances to audiences in 21 countries. Mara!'s musicians are among the most highly regarded world and jazz players in Australia. Mara herself was named Female Artist of the Year at the Australian World Music Awards 2000.

As an ensemble' Mara! is one of Australia's most exciting, innovative and uplifting groups.

## **PLAY! Family Series**

PLAY! features special performances for young audiences. The best international and local artists deliver one hour concerts at a family friendly time, typically Sundays at 3pm, featuring a programme specially designed for kids aged 5-11. Without PLAY! there would simply be no other way for students to access solo recitals and chamber music tailored specifically for their development and enjoyment.

#### 關於Mara!

Mara!這爵士組合於過去三十年成功建立其獨特的音樂路線。他們融合了民間音樂與現代爵士樂,亦精於演奏愛爾蘭、中東、巴爾幹和地中海的民族音樂。Mara!演奏的原創作品極能反映其組合的獨特風格。他們的才華得到廣泛肯定,曾應邀到21個國家演出。組合靈魂人物Mara Kiek憑著其磁性的嗓子,獲選為2000年澳洲世界音樂獎年度最佳女歌手。此外,Mara!的眾成員亦被推崇為澳洲最好的爵士樂演奏家。他們創立了澳洲最令人振奮的爵士組合。

### PLAY! 親子系列音樂會

飛躍演奏香港在2012年秋季首辦了PLAY!親子系列音樂會,這系列由海內外最優秀的樂手,專為5至11歲的年輕聽眾而設及演出。香港極少有為配合學生藝能發展及音樂喜好而設的獨奏或室內樂演奏會,而PLAY!親子系列音樂會更安排在方便一家大小都能出席的星期日下午三時舉行,每場音樂會長約一小時。

Internet Booking 網上購票 www.urbtix.hk / www.pphk.org

Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票 **2111** 5999

Ticketing Enquiries 票務查詢 **3761 6661** 

Programme Enquiries 節目查詢 9545 6851

www.pphk.org

Tickets available NOW at www.pphk.org and URBTIX. 音樂會門票現於www.pphk.org及城市售票網公開發售。

# Adam Hall and the Velvet Players PLAY!

(Jazz & Blues Ensemble 爵士樂及藍調組合)

Theatre, Sai Wan Ho Civic Centre 西灣河文娛中心劇院

1 Nov 2015 (Sun 日) 3pm \$390 / \$290 / \$190



